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Sandhagen den 02.07.20 

 

REFERAT AF ORDINÆR GENERALFORSAMLING 

LØRDAG DEN 20.  JUNI  2020  KL.  100 0
 I  ”HUSET PÅ NÆSSET”;  UDBY  

 

Dagsorden iflg. vedtægter: 

 

1. Valg af dirigent 
 Claus L. Petersen blev valgt 
 Dirigenten fastslog, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og beslutnings-
 dygtig. 
 

2. Valg af stemmetællere 
 Flemming Jarlsvig; Karl Jeremiassen og Helle Hvorslev 
 

3. Bestyrelsens beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år. 
 Beretning godkendt 
 

4. Fremlæggelse af revideret regnskab 2019 underskrevet af revisorer og bestyrelse til god-
kendelse 
 Regnskabet for 2019 blev godkendt 
 

5. Indkomne forslag 
 Det blev vedtaget at hæve kontingent til foreningen med 75 kr./år til i alt 100 
 kr./år fra og med 2021 
 

6. Bestyrelsens budgetforslag 2020 og 2021 
 Ingen kommentarer til budgetforslag (ikke til afstemning) 
 

7. Fastsættelse af kontingent og vejbidrag 
 Kontingent: 100 kr./år 
 Vejbidrag: 300 kr./år 
 

8. Fastsættelse af rykkergebyr 
 Rykkergebyr: 100 kr. 
 

9. Fastsættelse af honorar til bestyrelsen 
 Intet honorar til bestyrelsen 
 

10. Valg af medlemmer til bestyrelsen (2 år) 
 Bjarne Rasmussen 
 Jørgen L. Petersen 
 Erik W. Andersen 
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11. Valg af suppleanter til bestyrelsen 
 2 suppleanter (1 år):  
  1. suppleant: Birgit Paulsen 
  2. suppleant: Karl Jeremiassen 
 
Bestyrelse 20.06.20: 
 3 bestyrelsesmedlemmer (2 år):  
  Bjarne Rasmussen 
  Jørgen L. Petersen 
  Erik W Andersen 
 2 Bestyrelsesmedlemmer (1 år) 
  Helen Clausen 
  Jens Foldager      

 

12.  Valg af revisorer og revisorsuppleant 
 2 revisorer (1 år): 
  Ernst Pedersen 
  Finn D. Nielsen 
 1 revisorsuppleant (1 år) 
  Bent Jensen 
 

13. Eventuelt 
Spørgsmål om støvbinding af veje: 
Bestyrelsen vil hurtigst muligt undersøge mulighederne. 
Spørgsmål om fibernet: 
Det er en individuel beslutning, om man vil tilmelde sig det eksisterende tilbud om muligt fi-
bernet (Fibia). Det koordineres ikke af grundejerforeningen. 
Kommentar til støj fra haveredskaber: 
Der er ikke fastlagt tider i vedtægterne, hvor man må slå græs. Grunden til at de blev fjernet 
fra de gamle vedtægter er, at moderne maskiner støjer mindre samt et hensyn til de som-
merhusejere som kun er her i weekenden. For dem er det ikke altid nemt at få klippet græs i 
perioder med vådt vejr. Man kan altid stille forslag til generalforsamlingen. 
 

 

 

Referat ved  

Jens Foldager 

  
 


